
 

 

ZPRÁVA O ČINNOSTI SPOLKU ZA ROK 2022 

 
Již téměř uplynulý rok 2022 nezačal stejně jako roky předešlé nejlépe. Stále byly v platnosti 

protiepidemiologické opatření, díky kterým se nemohly pořádat téměř žádné společenské 

akce. Tudíž již druhým rokem nemohly proběhnout tradiční akce jako hasičský ples, dětský 

karneval nebo turnaj ve stolním tenise. Ani v tomto nelehkém období jsme nezaháleli a 

zástupci sboru se v lednu účastnili výroční schůze okrsku Dalečín, která se letos konala 

v Hlubokém. V únoru proběhlo školení referentů řidičů a v březnu proběhlo cyklické školení 

velitelů a také byl vyškolen nový velitel. V dubnu se konalo školení na ovládání nově 

zakoupeného Automatického externího defibrilátoru, kterého se zúčastnili členové sboru, ale 

také nemalý počet obyvatel obce Sulkovec. AED je umístěný na hasičské zbrojnici, kde je 

připraven k okamžité pomoci. V dubnu proběhla každoroční brigáda na přípravu areálu za 

školou na letní sezónu. V prosinci se jako každý rok stavěl betlém na návsi. 

Díky zmírněním protiepidemiologickým opatřením se v květnu mohla konat hasičská soutěž. 

Soutěž letos pořádal SDH Strachujov. Náš sbor již několik let podává stabilní výkony, nicméně 

věřím, že v příštím roce využijeme prostor pro zlepšení a přivezeme, pokud možno pohárové 

umístění.  

V letošním roce se po nucené pauze konaly i oslavy výročí založení sborů, kdy jsme se 

v červnu zúčastnili oslav v Javorku a Nedvězím, v září pak v Unčíně. 

V uplynulém roce jsme se podíleli na pořádání dětského dne, který se konal v červnu, v srpnu 

jsme pořádali tradiční letní kino a v září bylo uspořádáno pouťové posezení, kterému 

předcházelo fotbalové utkání svobodní/ženatí. Během roku proběhly 3 výlovy pstruhů. Tímto 

bych chtěl poděkovat bratru Miroslavovi Kudovi za ochotu a čas, který věnuje již zmíněnému 

chovu pstruhů. 

I v letošním roce byla v pohotovosti výjezdová jednota, kdy byla povolána na dva výjezdy. 

Prvním výjezdem byl 8.5. požár lesa v Polomi. 18.11. byl hlášen požár kotelny v čísle 

popisném 27. V obou případech se po příjezdu jednotky na místo ukázalo, že jde o planý 

poplach. 



 
 

Z činnosti jednotky – byla provedena pravidelná technická kontrola na hasičském autě a byl 

zakoupen již zmíněný AED, v hodnotě 48 159,- Kč, na který byl čerpán příspěvek obce na 

požární ochranu v celkové výši 25 000,- Kč. K defibrilátoru byla na hasičskou zbrojnici 

pořízena skříňka, která byla dodatečně opatřená temperací, aby v zimním období nebyla 

baterie vystavována nízkým teplotám. 

Závěrem bych chtěl poděkovat celému sboru za celoroční aktivní přístup, zejména pak při 

pořádání společenských akcí a také při vytváření dobrého jména našeho sboru. Do dalšího 

roku Vám přeji hodně zdraví, osobní pohody a to pravé hasičské odhodlání a pod heslem 

„Bohu ke cti a bližnímu ku pomoci“ věřím, že se zde za rok ve zdraví opět všichni sejdeme. 

 

Děkuji Vám za pozornost 

 

 

Ing. Martin Tomášek 

Jednatel SDH Sulkovec  

 


